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R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 

comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 7747 din 12.12.2014 

 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 12 decembrie 2014, ora 0900 

 
 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

si 2 delegati satesti din 13 si, respectiv, 2 care alcătuiesc Consiliului local al comunei Rebricea. 

Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi 

domnul Zaharia Petrea, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

 doamna Baciu Violeta – Elena, consilier (contabil), in cadrul aparatului de specialitate 

al primarului comunei Rebricea,  

 doamna Leustian Mihaela, Administrator Scoala gimnaziala nr. 1 Draxeni. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, SCANTEE FANICA 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 571 din 10.12.2014 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă extraordinară, pentru data de astăzi, 

12 decembrie 2014, ora 0900, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind retragerea dreptului de folosinta asupra terenului in 

suprafata de 1000 mp, domnului Benchea Gheorghita – Catalin, cu domiciliul in satul Ratesu-

Cuzei, comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru 

luna noiembrie 2014. 

  3. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării a VIII-a a bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2014. 

  

Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 
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In unanimitate, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind retragerea 

dreptului de folosinta asupra terenului in suprafata de 1000 mp, domnului Benchea 

Gheorghita – Catalin, cu domiciliul in satul Ratesu-Cuzei, comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

- Dau cuvântul doamnei secretar, Sarcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind retragerea dreptului de folosinta 

asupra terenului in suprafata de 1000 mp, domnului Benchea Gheorghita – Catalin, cu 

domiciliul in satul Ratesu-Cuzei, comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind retragerea 

dreptului de folosinta asupra terenului in suprafata de 1000 mp, domnului Benchea 

Gheorghita – Catalin, cu domiciliul in satul Ratesu-Cuzei, comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

  

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

retragerea dreptului de folosinta asupra terenului in suprafata de 1000 mp, domnului 

Benchea Gheorghita – Catalin, cu domiciliul in satul Ratesu-Cuzei, comuna Rebricea, judetul 

Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna noiembrie 2014. 

- Dau cuvântul doamnei consilier (contabil), Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea decontarii 

navetei cadrelor didactice, pentru luna noiembrie 2014. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna noiembrie 2014. 

 

 DISCUTII: 
 

 Domnul consilier, Nantu Costel intreaba de ce este suma asa de mare la doamna Matei 

Mihaela, deorece se stie ca doamna sta la Draxeni. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel explica faptul ca decontul se calculeaza tinand cont de 

adresa de domiciliu din buletin si scoala unde se face naveta, in fapt. 

 Domnul primar spune ca aproape toate cadrele se prevaleaza de adresa de domiciliu. 
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 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna noiembrie 2014. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea rectificării a VIII-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier (contabil), Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a 

VIII-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a 

VIII-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 

 DISCUTII: 

 

 Doamna contabil, Baciu Violeta – Elena spune ca s-a dat un miliard pentru plata salariilor 

asistentilor personali si a indemnizatiilor persoanelor cu handicap si sunt veniti bani si pentru plata 

diferentelor la profesori. De asemenea, spune ca trebuie platita naveta doamnei Popa Iulia, unde 

sunt in jur de 3600 lei plus indicele de inflatie, si bursele pentru scoala. Pentru domnul Savuta 

trebuie achitata suma de 9000 lei plus banii, care trebuie sa vina de la OCPI, cu titlu de diferenta. 

 Domnul primar spune ca din miliardul care ni s-a alocat, se va plati diferenta constatata de 

Curtea de Conturi, pentru fiecare persoana care beneficiaza de indemnizatie pentru handicap. La 

„pomul de Craciun” deja s-a stabilit, iar la datini si obiceiuri suma de 6000 lei. Daca se vor aduce 

ansambluri, trebuie stabilita o suma mai mare si se poate face si anul acesta o invitatie, pentru 

aceste traditii, deci ar fi vam 50 lei/om. Daca vom face invitatii, trebuie cam 4000 lei. Ramane sa 

stabilim daca facem a doua sau a treia zi de Craciun, dupa cum va veti gandi. Dupa cum stiti, 

trebuie sa sarbatorim si retragerea din activitate a doamnei contabil. Ziua ar fi bine sa fie festivalul, 

iar dupa-amiaza sa o sarbatorim pe doamna Farama, la Caminul cultural. Putem face in aceeasi zi 

ambele activitati, ca este mai relaxat si  punct de vedere al cheltuielilor. 

 Domnul consilier, Nantu Costel crede ca sambata ar fi mai bine, nu vineri si vine cu 

propunerea sa se mai puna niste lampi stradale, la Rates. 

 Domnul Tulbure Constantin spune ca si la Tufesti mai trebuie puse lampi. 

 Domnul consilier, Elisei spune ca satul Craciunesti este rezolvat aproape 100%, in ceea ce 

priveste montarea lampilor si la fel este si Rebricea. A mai ramas la Rates sectorul de la Stroe. 

 Domnul consilier Nantu il intreaba pe domnul primar daca dam drumul la curentul electric, 

in Cartierul nou pana la sarbatori. 

 Domnul primar raspunde ca putem da drumul, putem face un efort in acest sens, insa 

degeaba daca oamenii nu au dosarele aprobate. 

 Domnul Tulbure intreaba daca se poate acorda un ajutor de urgenta lui Calin Ricardo. 

 Domnul primar spune ca da, numai sa aduca documentatia pentru aprobare. 

 Domnul Scantee intreaba daca nu putem suplimenta cantitatile de sare si nisip pentru 

deszapezire, de pe raza nostra de competenta de pe DJ, spunand sa si el poate ajuta in acest sens, cu 

un utilaj de deszapezire. 
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 Domnul primar spune ca trebuie sa faca si comunele Vulturesti si Zapodeni lucrari de 

deszapezire si ca, noi facem deszapezire pe raza noastra de competenta. Noi sunam si ei vin si 

deszapezesc, nu ne anunta pe noi. 

 Domnul primar spune ca domnii consilieri sa se gandeasaca la niste cazuri deosebite de pe 

raza comunei, pentru a se pregati niste pachete sociale, adica sa fie vorba de persoane care nu au 

pensie si care sa nu fie beneficiare de ajutor social. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea rectificării a VIII-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

  Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), se aprobă. 

 

Domnul primar, Radu Valerica convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al 

comunei Rebricea, pentru data de 30 decembrie 2014, ora 1000, ce va avea loc la sediul 

administrativ al Primăriei comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

  1. Proiect de hotărâre privind stabilirea de impozite şi taxe locale, pentru anul fiscal 

2015. 

 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului bugetar, 

pentru anul financiar 2014. 

 

 
  Va multumim! 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,               SECRETAR,  

                 

            Consilier, Scantee Fanica                                              Sârcu Geanina – Elena  


